














Słupsk, dnia 23 sierpnia 2016 r.

Pan
Robert Biedroń
Prezydent Miasta Słupska

Interpelacja międzysesyjna

Działając  w  oparciu  o  art.  15  ust.  1.  Ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.  
o  samorządzie  gminnym oraz  §  30  pkt  1.  Regulaminu  pracy  Rady  Miejskiej  
w Słupsku, proszę o wyjaśnienie następującej kwestii.
 W odpowiedzi na moją interpelację z dnia 25 lipca 2016 r. , w piśmie (DKS-
I.0003.3.2016)  poinformowano,  iż  „1.  Niemożliwe  jest  podanie  Pani  strony
internetowej  podmiotu  organizującego  przedmiotową  sprawę,  ponieważ  
nie  dysponujemy taką informacją.  2.  Prezydent  Miasta Słupska nie  synchronizuje
pobytów służbowych z innymi wydarzeniami obywającymi się w tym czasie w danym
miejscu (pisownia oryginalna).

Z informacji zawartych na stronie internetowej  http://workplacepride.org/2016/
(the international platform for LGBT inclusion at work) wynika, iż konferencja  
w Amsterdamie (lipiec 2016 r.), w której  służbowo brał Pan udział jako prezydent
Słupska była integralną częścią kilkudniowej Gay Pride 2016. 
„He first Polish LGBT Parliamentarian points out the discrepancies of LGBT people
throughout  Europe” –  tak  brzmiała  zapowiedź  pańskiego  wystąpienia  
na przedmiotowej konferencji (załączniki: zdjęcie nr 1, 2, 3, 4, 5).

Opierając się na art. 11b. u.s.g. pragnę zadać pytanie, dlaczego nie podano
adresu strony internetowej,  na której  były prezentowane informacje z konferencji?
Czy miało to związek z faktem, iż głównym tematem konferencji  były zagadnienia 
z obszaru grup LGBT, co prawdopodobnie Urząd Miejski chciał ukryć?

Ponownie zadaję pytanie odnośnie art.  7,  art.  8,  art.  25 ust.  2.  Konstytucji
Rzeczypospolitej Polskiej i pańskiego respektowania wskazanych zapisów prawnych.
Czy pańskie działania, jako prezydenta Słupska, czyli  organu wykonawczego
samorządu gminnego, sprawującego władzę w imieniu lokalnej społeczności,  
,uważa  Pan  za  zgodne  z  ustawą  zasadniczą  i  przytoczonymi  powyżej
artykułami,  w zakresie zaangażowania, jako samorządowca, w propagowanie
LGBT?  Jeśli tak -  proszę o podanie podstawy prawnej (należy przypomnieć, iż w
komentarzu  do  u.s.g.  istnieje  zapis,  który  wyjaśnia,  że  wójt  
ma prawo do reprezentowania gminy jedynie w sprawach administracyjno-prawnych 
i cywilno-prawnych).



Czy  nadal  twierdzi  Pan,  iż  służbowy  udział  w  takich  wydarzeniach  
ma  niebagatelny  wpływ  na  pozyskiwanie  nowych  źródeł  finansowania,  nowych
przedsiębiorców, miejsc pracy, a także poprawę życia mieszkańców Słupska? 

W  mojej  ocenie,  w  okresie  prawie  dwóch  lat  pańskiego
urzędowania/podróżowania,  nic  takiego  nie  miało  miejsca,  oprócz  nieustannej
autopromocji  na tego rodzaju spotkaniach oraz  demonstracyjnego prezentowania
swojej orientacji.

Anna Mrowińska
        Radna

     Rady Miejskiej w Słupsku
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